## For Your Information 经投资的见

檔案編號 : PAM/PN/N/278/2025

致 :叠翠軒各業戶

## 關於停車場地下排水渠管探測工程

本處將於 2025年5月7日(星期三)上午9時至下午2時 進行停車場地下排水渠管探測工程。工程期間,G層近1座至2座的行車道將有部分區域需暫時封閉,或有機會需單線行車。

為確保工程順利進行及行車安全,懇請住戶留意相關安排,並配合現場工作人員的指導,避免造成不便。敬希垂注!

如有查詢,請致電 2706 0121 與本處職員聯絡。

置邦物業管理服務有限公司 叠翠軒管理處 2025年5月3日

Date: 3 May 2025

To : All Residents of The Pinnacle

## Regarding the underground drainage pipe inspection in the Car Park

There will be a underground drainage pipe inspection works carried out at car park closed which scheduled from 9:00 a.m. to 2:00p.m. on May 7, 2025 (Wednesday). During the construction period, part of the G-level driveway nearby Block 1 & 2 will need to be temporarily closed and may lead to be one-way access.

To ensure the smooth progress of the works and the safety of all vehicles, residents are kindly requested to take attention of the arrangements and cooperate with on-site staff's instructions.

Your kindly cooperation regarding the above matter will be much appreciated.

If you have any inquiries, please contact our staff at 2706 0121.

ISS EastPoint Property Management Limited
The Pinnacle Management Office



